
 

 

BUNGE FIBER Ekonomiska Förening 

Verksamhetsberättelse för 2020 

1. Allmänt. 

Året 2020 började med att slutföra förhandlingarna med  

Com Hem och under våren undertecknade vi ett avtal om 

förlängning av tidigare avtal med 24 månader som löper tills 

vidare med en ömsesidig uppsägning av 9 månader, varför 

förlängningen blev med Com Hem var att det var det mest 

prisvärda alternativet vid kontroll av andra operatörers avtal 

och att de flesta av oss är väl i huvudsak nöjda med 

tjänsteleverantören då det inte varit mer en ett par rop på hjälp 

av teknikansvarig och biträdande. 

Under hösten har nätägaren aviserat att den hastighet 100/10 

vi nu har kommer att upphöra och blir istället 100/100 från och 

med 1 Februari 2021 och då till en ökad kostnad 20 kr/mån plus 

moms i övrigt finns all information utlagd på vår hemsida. 

2. Styrelse 2020 har varit 

Ordförande  Jan-Erik Ohlsson 

Vice Ordförande Thomas Erlandsson 

Sekreterare  Gullbritt Thorsell 

Kassör  Hans Åkermark 

Teknikansvarig Jan-Erik Ohlsson/Valter Möllerström 

Ledamot  Marjala Arnstein Snyen 

Ledamot  Annika Ekström 

Ledamot  Thomas Reinhag  

Styrelsen har haft 7 protokollförda möten utöver årsmöte samt 

konstituerande möte. 

Vi har avtackat 2 avgående styrelsemedlemmar, Sven Boman 

samt Mats Larsson, med en enklare middag samt minnesgåva. 



 

 

3. Ekonomi 

Det ekonomiska utfallet framgår av resultat och 

balansräkningen. Vi har f.n. 194 medlemmar i föreningen. 
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